

ANNEX 1

[NOTE: The text reproduced hereunder is the text of Appendix 3 to the Report of the Conference on German External Debts with such changes as were agreed.]

In witness whereof the undersigned, having been duly authorised thereto by their respective Governments, have signed the present Agreement, to which are attached Annexes I to X inclusive.

Done at London this twenty-seventh day of February, nineteen hundred and fifty-three, in three original texts, in the English, French and German languages respectively, all three texts being equally authoritative, which shall be deposited in the archives of the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland which shall transmit certified copies thereof to each signatory and acceding Government.

(Here follow the names of the signatories for Belgium, Canada, Ceylon, Denmark, the French Republic, Greece, Iran, Ireland, Italy, the Principality of Liechtenstein, Luxembourg, Norway, Pakistan, Spain, Sweden, the Swiss Confederation, the Union of South Africa, the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, the United States of America, the Federative People's Republic of Yugoslavia, and the Federal Republic of Germany.)

En foi de quoi les soussignés, dûment habilités par leurs Gouvernements respectifs, ont signé le présent Accord, auquel sont jointes les Annexes I à X.

Fait à Londres le vingt-sept février mil neuf cent cinquante-trois, en trois textes originaux respectivement en Français, Anglais et Allemand, les trois textes faisant également foi, qui seront déposés dans les archives du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, qui en fera parvenir des copies certifiées conformes à chacun des Gouvernements signataires et accédants.

(Suivent les noms des signataires pour la Belgique, le Canada, Ceylan, le Danemark, la République Française, la Grèce, l'Iran, l'Irlande, l'Italie, la Principauté du Liechtenstein, Luxembourg, la Norvège, le Pakistan, l'Espagne, la Suède, la Confédération suisse, l'Union d'Afrique du Sud, le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, les États-Unis d'Amérique, la République Fédérative Populaire de Yougoslavie, la République Fédérale d'Allemagne.)